

## SEED TO TREE – BIOGRAPHIE (v. 2017)

### English:

Coming from an inconspicuous country in the heart of Europe, Luxembourg band Seed to Tree developed from their folk roots into a dedicated indie-pop band reminiscent of acts like Bombay Bicycle Club and Ben Howard.

An intimate voice intertwined with consistent grooves, broad guitar sounds, synth scapes and rich melodies, flirt along the lines of indie pop before meandering atmospheric folk shoegaze kicks in and envelops you.

After releasing their debut album Wandering with over one million plays on Spotify, the music took Seed to Tree beyond Luxembourg's borders, touring Germany and playing European showcase festivals including Reeperbahn Festival, and supporting international acts such as Beirut, The Temper Trap, Kodaline and Villagers.

The 2017 unconcerned. EP release sounds deeper and more energetic than ever, giving a taster for what can be expected on their upcoming album in 2018.

### Deutsch:

Zwei Jahre sind nach Erscheinen des Debutalbums Wandering vergangen. In dieser Zeit sind Seed to Tree viel in Deutschland getourt, spielten im Vorprogramm internationaler Acts wie Beirut, The Temper Trap, Juli oder Villagers und konnten auf Showcasefestivals in Europa, unter anderem dem Reeperbahnfestival in Hamburg, überzeugen.

Im Sommer 2016 hat die Arbeit an neuer Musik begonnen. Über 12 Monate wurde an neuen Songs geschrieben, welche in Zusammenarbeit mit Charles Stoltz (Holtz Sound Studios) aufgenommen und anschließend von Produzent Thomas Harsem (Intergalactic Lovers, Still Parade) gemixt wurden.

Die vier neuen Lieder klingen energetischer und tiefer als je und geben einen Vorgeschmack auf das anstehende Album, welches 2018 erscheint.

Die "Unconcerned. EP" erscheint am dem 27. Oktober auf allen online Musikplattformen.